
 170.11.42הנגשה לנת"צ פרדס חנה כרכור סיכום פגישה 

 נוכחים:יובל אשל,תמר קינן,גיא גרינפלד.

 ורהסיכום פגישה במשרד התחב

 עיקרי הפגישה:

 המועצה מקבלת את ההצעה הקיימת לשלושה קווי אוטובוס ביישוב

 רשימת תחנות חסרות תעבור ל"אגד"

 משרד התחבורה,דגלונים באחריות המועצה.יתקיים סיור לקביעת מיקום תחנות עם נציג 

 יבוצע שיפור של תשתית הכניסה לתחנת הרכבת מדרך הים לפתרון רדיוס הסיבוב לאוטובוסים.

 אכיפה של החנייה ברכבת מטופלת ע"י המועצה.

 "אגד" יעבירו דרישה לתשומות נוספות למשרד התחבורה.

 שיווק ופרסום באחריות "אגד"

 11.11.11יעד להתחלת השינוי  

 בישיבה התקבלו מ"ס החלטות:

 [ קבלת סיכום הישיבה במשרד התחבורה מ: דניאל ארז  1

 [ תיאום סיור עם אגד ומשרד התחבורה.2

 [ וידוא הצבת דגלוני התחנות ע"י המועצה.3

4 ] 

 * הקמת תחנות אוטובוס נגישות לאורך קווי האוטובוס החדשים

 תחנות?* לבדוק את עמדת המועצה בנוגע להצבת ה

* לדאוג שיהיה מורשה נגישות שיאשר את מפרט התחנות, ]מורשה הנגישות הקיים הפסיק את 
 עבודתו[.

 

 

 הערות:

 לאחר הישיבה התקבל משירלי סיכום הישיבה במשרד התחבורה  מצ"ב.

 בחודש עם "אגד" . 72נקבע סיור  ל 

 

 

 


